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Bijlage(n) 

- 

Bij brief van 15 juni 2023, ingekomen op 15 juni 2023, heeft u namens de 

PvdD fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Bent u het eens met de stelling dat het beste plastic flesje, een plastic flesje 
is dat niet gemaakt wordt? Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Nee. Plastic verpakkingen hebben een slecht milieu-imago, maar 

ze zijn wel degelijk zinvol als ze bederf en beschadiging van voedsel 

voorkomen. De milieu-impact van eten weggooien is namelijk groter dan die 

van verpakkingen. Verpakkingen van plastic zijn licht en er is weinig materiaal 

nodig voor de productie. Een plastic flesje met statiegeld is beter dan 

wegwerpverpakking.  

 

2. Erkent u dat ons Brabantse drinkwater van Brabant Water van hoge 
kwaliteit is, dat dit water (nog) voldoende beschikbaar is, en dat het gebruik 
van kraanwater veel minder energie, CO2-uitstoot en grondstoffen kost dan 
het gebruik van gebotteld water in plastic flesjes?1 
Antwoord: Ja, wij zijn het met u eens dat het water van Brabant Water van 

hoge kwaliteit is. Vanwege deze hoge kwaliteit staan bij alle facilitaire units in 

het Provinciehuis watertappunten waar medewerkers en bezoekers gebruik 

van kunnen maken. Water uit de kraan heeft de minste milieu-impact omdat 

                                                
1 http//www.drinkwaterplatform.nl/fleswater-vs-kraanwater-wat-is-beter/ 

https://www.drinkwaterplatform.nl/fleswater-vs-kraanwater-wat-is-beter/
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het niet verpakt en vervoerd hoeft te worden. Voor milieu, 

grondstoffenverbruik en klimaat is het beter om verpakt water te vermijden. 

 

3. Bent u het met ons eens dat bij de bijeenkomsten van PS beter kraanwater 
in karaffen aangeboden wordt, ook met het oog op de voorbeeldfunctie van 
Provinciale Staten? Zo ja, bent u bereid dit zo snel mogelijk door te voeren? 
Zo nee, waarom niet? 
Antwoord: Ons college is niet verantwoordelijk voor de catering tijdens 

Statendagen. Daarvoor kunt u zich tot de griffie wenden. De griffie zou met 

de cateraar in kaart kunnen brengen wat de mogelijkheden en (praktische 

en/of financiële) consequenties van een alternatief voor de flesjes zijn, 

hetgeen vervolgens in het Presidium zou kunnen worden besproken. 

 

 

 

Overeenkomstig het door Gedeputeerde Staten van Noord-Brabant genomen 

besluit, 

namens deze, 

 
 

F.J. Leget, 

programmamanager Facilitaire Dienstverlening 

 

(Deze brief is, na vaststelling door het college, digitaal door de verantwoordelijk 

programmamanager ondertekend) 

 
 

 




